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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2022-09-27, § 3  

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 27 september kl. 17:30 – 17:52 

 Plats Hantverkargatan 3, Glasbruket 

 Justering 
 
 
 

Fredagen den 30 september 2022 av §§ 1, 2, 4, 5, 7, 

8 

Omedelbar justering av §§ 3, 6  tisdagen den 27 

september 2022 

  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M)  

Mikael Sundin (M) 

Hanna Wistrand (L)  

Minna Thullberg (MP) 

Destiny Zandi Näslund (KD)  

Tobias Johansson (V) 

 

Beslutande ersättare: 

Nahman Hanna (S) för Mirja Räihä (S)  

Sandra Zuniga Michel (S) för Ulla Sjöbergh (S) 

Moissis Nikolaidis (S) för Suhur Salahyusuf (S) 

 

 

Ersättare:  

Hamid Ershad Sarabi (C)  

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Tjänstemän: 
 

 

Borgarrådssekreterare Alice Vestlin (C), borgarrådssekreterare 

Sixten Svanberg (S), förvaltningschef Marina Högland, Peter 

Ahlström, Susanne Olsson, personalföreträdare för Kommunal 

Linda Runcrantz, nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 3 
Tertialrapport 2 2022 för idrottsnämnden 
Dnr 1.2.2/2022/1848 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Prognosen godkänns och överlämnas till 
kommunstyrelsen. 
 

2. Nämnden begär budgetjustering om 24,1 mnkr för 
minskade intäkter inom driftbudgeten. 

 
3. Förslag till reviderade EU-policyriktlinjer för 

idrottsnämnden enligt bilaga 7 godkänns. 
 

4. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 14 september 
2022. 
 
Justering i tjänsteutlåtandet - Information om felaktigt utfall 
En felaktig siffra i tertialrapport 2 2022 har upptäckts som berör 
indikatorn Relativ energieffektivisering i stadens verksamheter. 
Det gäller föregående års utfall (år 2021) för indikatorn som inte 
har förts in korrekt i rapporten på grund av en felaktig formel i det 
system som används.  
Det korrekta utfallet för VB 2021 är 8,8 % och inte 0,09 % som 
står angivet i tertialrapport 2. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Nahman Hanna m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det är glädjande att förvaltningen uppfyller majoriteten av de 
indikatorer som KF satt upp och att verksamheten i allt väsentligt 
återhämtat sig efter pandemin. Vissa av majoritetens mål är 
dock mer inriktade på att näringslivet ska få goda förutsättningar 
snarare än att idrotten ska främjas. Vi befarar att majoritetens 
politik riskerar att leda till stora problem framöver om inte viktiga 
justeringar görs. 
 
I tertialrapport 2 skriver majoriteten att ”samverkan med externa 
aktörer ska ske i större omfattning än tidigare.” Vi har upprepade 
gånger lyft problemen med de OPS-lösningar som hittills 



Sida 3 av 3 

 

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

eftersträvats. Att sälja lokaler eller att låta privata aktörer bygga 
och sedan hyra in sig i dessa lokaler har gång på gång visat sig 
vara en mycket dålig affär för det offentliga. Genom hyran till 
privata aktörer tvingas staden betala för bolagens avkastning 
och högre räntekostnader. 
 
Om denna politik fortsätter kommer alltså nämndens driftsbudget 
att på sikt belastas av höga hyreskostnader till privata 
fastighetsägare. Det riskerar att ta resurser från nämndens 
verksamhet och det stöd som betalas ut till föreningslivet. Detta 
samtidigt som staden förlorar rådigheten över idrottspolitiken. 
I tjänsteutlåtandet skriver man även att förvaltningen ska 
undersöka möjligheten till upphandling av driftverksamheter. Vad 
som mer precist åsyftas framgår inte. Att privatisera driften av 
stadens verksamheter är dock inte heller det någonting som 
kommer att vara ekonomiskt fördelaktigt för staden.  
Det är därför hög tid att byta politisk inriktning och sätta stopp för 
utförsäljningen av Stockholm och stockholmsidrotten. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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